
Referat af Generalforsamling den 24.02.2A10

Der blev alholdt Generalforsamling i OLD

1: Som dirigent valgtes Johan

2: Formandens beretning blev enstemmigt vedtaget

3: Regnskabet blev gennemgået i store hqier af Susanne, herefter blev det vedtaget

4: Budgettet blev fremlagt af Susanne, Indkøb af anlæg bliver taget fra overskuddet, herefter blev

budgettet vedtaget.

5: Fastsættelse af kontingent, kontingentet blev 600

6: Indkomne forslag, der var et forslag fra Dorthe Wurst om at man skulle kunne danse på begge

ti1 samme pris. Forslaget blev nedstemt, inden afstemningenblev der " r'mmet" om lidt og i
pausen snakkede bestyrelsen om, hvorvidt man er gyldigt medlem eller ej, nar man som nogen

tetaler fra gang til gang. Bestyrelsen er enig om, at alle OLDs faste dansere bertaler kontingent,

men at medlemmer fra andre klubber betaler pr. gang feks Kalua" men de enkelte medlemmer

erstadig at betragte som medlemmer når de danser fast i OLD.

7: Valg af formand: Erling blev valgt

8: På vatg var Susanne og Annette som bestyrelsesmedlemmer, de blev begge genvalgt.

9: Som bestyrelses suppleant var Inge-Marie Larsen på valg og blev genvalgt som bestyrelses

suppleant.
Soå revisor og revisor suppleant var Johan og Jesper på valg, Johan blev genvalgt som revisor,

Jesper var ikke villig til genvalg som revisor suppleant, Annegrethe Blyitsen blev valgt i stedet.

Evt. Der var spørgsmål til sommerdans og om der blev flere fester.

Der er lidt utilfredshed med vores t-shirt, det er svært at se logoet, det står alle frit for at købe

logo gennem klubben til at sætte på deres egettøj. Men ved opvisningeme skal det være ens t-
shirt.

Formand: Erling Dirigent: Johan Referent: Annette Muus
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